
PROTOKÓŁ NR 91 / 2008 
posiedzenia 

Zarządu Powiatu Wągrowieckiego 
z dnia 28 maja 2008 roku, 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wągrowcu. 
Posiedzenie Zarządu rozpoczęto o godz. 15.00 zakończono o godz. 15.45.  

 
 
W posiedzeniu uczestniczyli: 
 

1. Tomasz Kranc   - Wicestarosta 
2. Andrzej Bielecki   - Członek Zarządu Powiatu 

     3. Andrzej Wieczorek   - Członek Zarządu Powiatu 
 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 

5. Danuta Królczyk  -  Skarbnik Powiatu 
6. Andrzej Sebastyański  -  Sekretarz Powiatu 
7. Barbara Górna   -  kierownik Biura Spraw Obywatelskich
          i Zdrowia  
8. Radosław Kubisz   -  kierownik Wydziału Europejskiego 
         i Rozwoju 
9. Karolina Krenz   -  kierownik Wydziału Oświaty, Kultury 
          i Sportu     
8.Mariola Substyk   -  inspektor w Wydziale Organizacyjnym 

      9.Kinga Basiura    -  protokolantka 
      
     
Porządek obrad Zarządu Powiatu Wągrowieckiego: 
1. Przedstawienie projektu porządku posiedzenia, zgłaszanie uwag i przyjęcie 

porządku obrad.  
2. Przyjęcie protokołu posiedzenia Zarządu z dnia 15 maja 2008 roku. 
3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia konkursu na 

stanowisko z-cy dyrektora ds. medycznych ZOZ w Wągrowcu. 
4. Zaopiniowanie autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie  

powiatu wągrowieckiego na 2008 rok. 
5. Zajęcie stanowiska w sprawie wynagrodzenia nauczycieli biorących udział w 

strajku w dniu 27 maja br. 
6. Rozpatrzenie wniosków Komisji Stałych Rady Powiatu. 
7. Ustalenie terminu następnego posiedzenia Zarządu. 
8. Uwagi i wnioski.  
 
Ad 1 
Przyjęcie porządku posiedzenia bez zgłaszania uwag. 

Ad 2 
Przyjęto protokół posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia 15 maja 2008 r.  
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Ad 3 
Zarząd Powiatu pozytywnie zaopiniował projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia 
konkursu na stanowisko z-cy dyrektora ds. medycznych ZOZ w Wągrowcu, który 
omówiła B. Górna, kierownik Biura Spraw Obywatelskich i Zdrowia. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 4 
Zarząd Powiatu pozytywnie zaopiniował autopoprawkę do projektu uchwały w 
sprawie zmian w budżecie powiatu wągrowieckiego na 2008 rok, którą przedstawiła i 
omówiła D. Królczyk, Skarbnik Powiatu. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 5 
Po przedstawieniu tematu przez K. Krenz, kierownika Wydziału Oświaty, Kultury i 
Sportu, Zarząd Powiatu zajął stanowisko w sprawie wynagrodzenia nauczycieli 
biorących udział w strajku w dniu 27 maja br., aby nie dokonywać wypłat za czas 
strajku. 
Informacja stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 6 
Zarząd Powiatu rozpatrywał wnioski Komisji Stałych Rady Powiatu, które 
przedstawiła M. Substyk - inspektor w Biurze Rady. 
  
 
Komisja Bezpieczeństwa i Komunikacji wypracowała wnioski: 
- o przyspieszenie prac nad przekazywaniem dróg powiatowych gminom, ze szczególną 
uwagą Miasta Wągrowca. 
Wniosek został rozpatrzony pozytywnie i jest na bieżąco realizowany. 
 
- aby jeszcze raz wrócić do negocjacji z Burmistrzem na temat przekazania gruntu 
powiatowego. Komisja proponuje, aby wydzierżawić bądź zamienić grunt. W 
przypadku braku sukcesu w negocjacjach partnerskich Komisja Bezpieczeństwa 
proponuje o zdjęcie tego punktu z posiedzenia obrad XX sesji Rady Powiatu. 
Wniosek został rozpatrzony negatywnie. Treść uchwały w w/w sprawie była 
szczegółowo omawiana na posiedzeniach komisji i Zarządu Powiatu. Przedstawione 
wówczas argumenty w tej sprawie stanowią celowość przyjęcia stosownej uchwały w 
sprawie przekazania gruntu powiatowego. 
 
- o uzupełnienie planu PRL o przebudowę drogi z Popowa Kościelnego przez 
Nieświastowice do Miłosławic.  
Wniosek został rozpatrzony pozytywnie. 
 
Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki  wypracowała wniosek: 
- o zwiększenie budżetu na działalność Ogniska Pracy Pozaszkolnej w Wągrowcu w 
celu rozszerzenia oferty dla dzieci i młodzieży z Powiatu Wągrowieckiego. 
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Wniosek będzie wzięty pod uwagę przy konstruowaniu budżetu na 2009 rok i 
rozpatrzony w miarę możliwości finansowych 
 
Komisja Zdrowia Polityki Społecznej i Rynku Pracy wypracowała wniosek: 
- o podniesienie do pełnego etatu zatrudnienia psychologa w Powiatowym Centrum 
Pomocy Rodzinie i jednocześnie wnosi o kontynuowanie przez Centrum działań 
związanych z profilaktyką samobójstw. 
Wniosek został skierowany do Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  
celem rozeznania potrzeb. 
 
Ad 7 
Ustalono termin następnego posiedzenia Zarządu na dzień 29 maja br. o godz. 8.30. 
 
Ad 8 
Wobec wyczerpania porządku obrad posiedzenie Zarządu zakończono. 
 
 

  
Protokołowała 

         ______________ 
            /K. Basiura/  
 
 
 

 
                             Wicestarosta 
 
                                             ______________________ 
                                                       /Tomasz Kranc/  
   
 
 
        Andrzej Bielecki                ___________________  

 
        Andrzej Wieczorek            ___________________ 

 
 
 
 

 


